
Technische vragen D66 West Betuwe n.a.v. werkzaamheden spooromgeving en Hooglandsche weg 

Het is alweer even geleden dat we als gemeenteraad zijn bijgepraat over de werkzaamheden rondom 

het spoor in Tricht en bij het station van Geldermalsen. De werkzaamheden aan de 

Hooglandscheweg zijn nu al flink onderweg, net als de plaatsing van de geluidsschermen.  In eerdere 

bijeenkomsten, onder ander samen met inwoners van Tricht in het Dorpshuis Tricht, is de noodzaak 

van de blijvende betrokkenheid van de gemeenteraad benadrukt. Graag horen wij wat op dit 

moment de stand van zaken is en of er bijzonderheden te melden zijn. De fractie van D66 heeft in 

ieder geval een aantal technische vragen. 

- De onderdoorgang bij de Lingedijk is afgelopen zomer geopend. De oostzijde heeft, 

aangezien niet tijdig de benodigde gronden bij het restaurant konden worden aangekocht, 

een tijdelijke invulling gekregen. Wanneer vindt hier de definitieve uitvoering plaats? Hoe 

gaat deze er uit zien? Komt er nog een bepaalde vorm van shared space? 

- Bij eerdere bijeenkomsten in Tricht kwam de wens vanuit het dorp naar voren om het 

industrieterrein Nieuwsteeg bij de aanleg van de nieuwe weg te ontsluiten vanaf die nieuwe 

weg. Dit om de straks doodlopende Nieuwsteeg te ontlasten van heen en weer gaand 

vrachtverkeer. Het is immers ook een belangrijke schoolroute. Hierover zou de gemeente in 

gesprek gaan met de grondeigenaren. De Hooglandscheweg wordt nu aangelegd. Komt er 

ook, behalve de ontsluiting naar de Greefa, een ontsluiting naar de overige bedrijven op het 

industrieterrein Nieuwsteeg?  

- Indien dit niet het geval is, waarom komt deze er niet? 

- De Greefa heeft plannen tot uitbreiding, zo blijkt uit de publicaties voor vergunningen op de 

gemeentelijke pagina in het Weekblad West Betuwe. Hoe verhouden deze plannen zich met 

de inrichting en ontsluiting van het industrieterrein Nieuwsteeg? Maakt dit een extra 

ontsluiting via de Hooglandsche weg mogelijk? 

- De gemeenteraad heeft bij de bespreking van de plannen voor het onderwijs in Tricht en 

Buurmalsen aangegeven een veilige oversteek voor de schooljeugd over de 

Hooglandscheweg te willen. Hoe wordt die veilige oversteek vorm gegeven? 
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